
Kadencja 2024-2029 

P R O T O K Ó Ł Nr XIV/2025 

z sesji Rady Gminy Główczyce 

z dnia 13 czerwca 2025 r. 
…………………………………………………………………………………………………………………….……………………………………………………... 

Na wstępie Przewodniczący Rady Gminy p. Michał Matkowski przypomniał, że sesja jest 

utrwalana i transmitowana za pomocą urządzeo rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja 

jest dostępna w sieci Internet, natomiast nagrania z sesji w Biuletynie Informacji Publicznej 

oraz na stronie internetowej gminy.  

 

Ad.1 Sprawy regulaminowe. 

 

Ad.1.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył XIV Sesję Rady Gminy Główczyce o godzinie 15:00. 

Powitał wszystkich radnych, Wójta Gminy p. Rafała Teterkę oraz Skarbnika Gminy  

p. Mariola Barna. 

 

Stwierdzono prawomocnośd obrad, gdyż na 15-osobowy skład Rady w sesji uczestniczyło 12 

radnych. Radni dodatkowo potwierdzili udział w sesji poprzez system głosowania.  

 

Ad.1.2 Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Porządek obrad został przyjęty przez aklamację i prezentuje się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

2) zatwierdzenie porządku obrad, 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok, 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Główczyce. 

      3.  Informacje, wnioski, oświadczenia.        

      4.  Zamknięcie obrad sesji Rady Gminy.    

                                               

Ad.1.3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji przyjęty został bez uwag. 

 

 

 



Ad. 2 Podjęcie uchwał: 

 

2.1 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok – projekt uchwały 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

P. Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie imienne. W wyniku głosowania uchwałę 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok, Rada Gminy przyjęła jednogłośnie 12 

głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących się” - protokół głosowania 

imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała została opatrzona NR XIV/122/25 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

2.2 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Główczyce – 

projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

P. Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie imienne. W wyniku głosowania uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Główczyce, Rada Gminy przyjęła 

jednogłośnie 12 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących się” - protokół 

głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała została opatrzona NR XIV/123/25 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3 Informacje, wnioski, oświadczenia. 

 

Radny p. Grzegorz Włodarczyk w imieniu mieszkaoców Święcina poprosił, aby 

zainterweniowad do Zarządu Dróg Wojewódzkich o wycięcie zakrzaczeo zasłaniających znaki 

drogowe przy DW 213.  

Następnie Radny p. Grzegorz Włodarczyk wystąpił z prośbą o odmalowanie przystanków w 

Chodmirowie, Będziechowie oraz Rumsku, znajdujących się również przy DW 213. 

Wójt Gminy odnosząc się do kwestii zakrzaczeo na DW 213, oznajmił że pismo w tej sprawie 

zostało już wysłane. 

Odnosząc się do remontu przystanków Wójt Gminy powiedział, że rozmawiał z Panią 

Skarbnik o potrzebie zabezpieczenia środków na nowe przystanki, ponieważ chce 

zrezygnowad z betonowych przystanków na rzecz szklanych, które będą bardziej 

funkcjonalne.  

Radny p. Jerzy Maokowski zapytał na jakim etapie prac jest droga w Wielkiej Wsi i kiedy 

zostanie ona zakooczona, ponieważ jest to uciążliwe dla ludzi dojeżdżających do pracy. 

Wójt Gminy odnosząc się do powyższego, zgodził się z tym, że może wyglądad na to że prace 

idą wolno, jednak są one wykonywane zgodnie z harmonogramem.  



Radny p. Zenon Fir zgłosił, że droga polna, która była robiona w miejscowości Dargoleza jest 

obecnie w gorszym stanie niż była przed remontem. 

Wójt Gminy odnosząc się do wypowiedzi Radnego, powiedział że Prezes Zakładu Usług 

Publicznych wyjaśniła dlaczego jest wrażenie, że droga wygląda gorzej. Ponadto Pani Prezes 

ustaliła również kierunek działao w celu poprawy drogi, który powinien usatysfakcjonowad 

zarówno Pana Sołtysa jak i mieszkaoca, który zgłaszał problem. 

Ad. 4 Zamknięcie obrad sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany. Podziękował 

wszystkim za udział i zamknął obrady XIV sesji Rady Gminy Główczyce o godzinie 15:18. 

Całościowy zapis obrad znajduje się pod adresem: https://glowczyce.esesja.pl/ 

 

                                                                                               Przewodniczący Rady Gminy 

         Michał Matkowski 

 

Protokołowała: Nikola Piętnik 

https://glowczyce.esesja.pl/

